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Otázka k ústnímu zodpovězení s rozpravou O-000308/2011
Radě
článek 115 jednacího řádu
Carmen Fraga Estévez, Pat the Cope Gallagher
za Výbor pro rybolov

Předmět: Situace ohledně navrženého víceletého plánu pro západní populaci kranase obecného a 
lov této populace

Evropský parlament přijal dne 23. listopadu 2010 legislativní usnesení o návrhu nařízení Evropského 
parlamentu a Rady, kterým se stanoví víceletý plán pro západní populaci kranase obecného a lov této 
populace (KOM (2009)0189). Cílem plánu je zachovat biomasu západní populace kranase obecného 
na úrovni, která zajišťuje její udržitelné využívání, a dosáhnout co nejvyššího dlouhodobého výnosu. 
Za tímto účelem by se pravidlo kontroly odlovu mělo rovným dílem zakládat na doporučeních 
vycházejících z předběžné opatrnosti podaných pro podmínky průměrné regenerace a na stávajícím 
celkovém přípustném odlovu upraveném podle faktoru, který vyjadřuje nejnovější trend vývoje 
početnosti populace měřený prostřednictvím produkce jiker.

Komise i Parlament se domnívají, že klíčem k zachování této populace je stanovení dlouhodobých 
plánů řízení rybolovu. Dalším cílem návrhu Komise na reformu společné rybářské politiky je, 
v případech, kde je to možné, přechod k plánům založeným na rybolovných oblastech, tj. zahrnujícím 
více populací v menším počtu plánů.

Od prvního čtení čeká Parlament na postoj Rady. Komise nemá v úmyslu k této problematice 
navrhnout nový legislativní text, protože souhlasí s postojem Parlamentu ohledně správného právního 
základu pro nařízení.

Vzhledem ke skutečnosti, že interinstitucionální jednání zjevně dospěla do mrtvého bodu, pokládá 
Výbor pro rybolov Radě tyto otázky:

Jaká je situace ohledně této záležitosti, pokud jde o jednání v pracovní skupině Rady?

Jaký bude další postup Rady v této záležitosti a v záležitostech s ní souvisejících, jako je navrhovaný 
dlouhodobý plán pro populaci sardele obecné v Biskajském zálivu a lov této populace?

Souhlasí Rada s tím, že současná patová situace v této záležitosti má širší důsledky pro všechny 
ostatní dlouhodobé plány řízení rybolovu, jako je například plán pro populaci lososa žijící v Baltském 
moři, i vzhledem k tomu, že řízení rybolovu prostřednictvím dlouhodobých plánů je jedním z klíčových 
prvků reformy společné rybářské politiky?

Jak může Rada ospravedlnit skutečnost, že se po tak dlouhou dobu vyhýbala zaujetí formálního 
postoje k této otázce, a tím připravila Parlament o možnost druhého čtení?
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